
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 536
van ELS STERCKX
datum: 11 mei 2023

aan BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

Vlaamse Raad voor Dierenwelzijn  -  Overleg met kalverensector

De Vlaamse Raad voor Dierenwelzijn bezocht in 2022 een vleeskalverenbedrijf en een 
verzamelcentrum voor kalveren in de Antwerpse Kempen.

1. Kan de minister meer inhoudelijke uitleg geven over de informatie die de sector 
gedeeld heeft met de Vlaamse Raad voor Dierenwelzijn? 

2. Hoe evalueert de minister het bezoek?



BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND 

ANTWOORD
op vraag nr. 536 van 11 mei 2023
van ELS STERCKX

1. De leden van de Vlaamse Raad voor Dierenwelzijn bezochten zowel een 
kalververzamelcentrum als een vleeskalverbedrijf. De verschillende 
sectorverenigingen waren bij beide bezoeken vertegenwoordigd, zijnde BVK 
(Beroepsvereniging voor de Belgische Kalfsvleessector) en VBK (Vakvereniging voor 
Belgische Vleeskalverhouders). De leden van de Raad bezochten de stallen en 
mochten vragen stellen. Een gedetailleerd schriftelijk verslag van beide bezoeken is 
echter niet voorhanden.

2. Binnen de Raad werden beide bezoeken als waardevol beschouwd omwille van de 
kennismaking met de praktijk. Ook met het oog op het behandelen van het 
onderwerp kalverhouderij door de Raad was dit bezoek relevant. 


